
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2009. április 21. 

napján megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: Nádasdi Frida a Pénzügyi Bizottság elnöke, 

 Héri Viktor,  
 Tóth Mihály,  
 Rudolf Károlyné a Pénzügyi Bizottság tagjai,  

 
 Farkas Ernő polgármester, 
 Tóth Andrea jegyző, 
 Kiss Tímea pénzügyi irodavezető, 
 Veisz Andrea jegyzőkönyvvezető. 

 
Távolmaradt:  
 
Távolmaradását bejelentette: Kornis Tibor bizottsági tag. 
 
 
Nádasdi Frida a Pénzügyi Bizottság elnöke köszönti a megjelenteket. Megállapítja, 
hogy az ülés határozatképes, mert jelen van 4 fő bizottsági tag. Ezt követően az ülést 
megnyitja. 
 
Nádasdi Frida elnök javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja meg a Bizottság.  
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta 
el: 
 
1.) Az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési önkor-

mányzatok 2009. évi támogatására vonatkozó igény benyújtása.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 

2.) Az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési önkor-
mányzatok 2009. évi támogatására vonatkozó igény elkészítésére megbízási 
szerződés kötése.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 

3.) Önkormányzati Minisztérium által meghirdetett „helyi önkormányzatok fenn-
tartásában lévő sportlétesítmények felújítása” elnevezésű pályázat benyújtása és 
megvalósítása.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester 
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4.) „Helyi önkormányzatok fenntartásában lévő sportlétesítmények felújítása” el-

nevezésű pályázat elkészítésre, projektmenedzsment tevékenység ellátására tett 
ajánlat elfogadása.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
 

1. napirendi pont: Az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő 
települési önkormányzatok 2009. évi támogatására vonatkozó 
igények benyújtása.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester  

 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Nádasdi Frida: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
35/2009. (IV.21.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési 
önkormányzatok 2009. évi támogatására vonatkozó igény benyújtása 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési önkormányzatok 
2009. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról szóló határozat-tervezetet 
megtárgyalta, azt elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
 
2. napirendi pont: Az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő 

települési önkormányzatok 2009. évi támogatására vonatkozó 
igény elkészítésre megbízási szerződés kötése.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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H o z z á s z ó l á s : 
 
Nádasdi Frida: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
36/20098. (IV.21.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési 
önkormányzatok 2009. évi támogatására vonatkozó igény elkészítésére megbízási 

szerződés kötése 
 

A Pénzügyi Bizottság 
 
Az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési önkormányzatok 
2009. évi támogatásra vonatkozó igény elkészítésére megbízási szerződés kötéséről 
szóló határozat-tervezetet megtárgyalta, azt elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
 
 
3. napirendi pont: Önkormányzati Minisztérium által meghirdetett „helyi önkor-

mányzatok fenntartásában lévő sportlétesítmények felújítása” 
elnevezésű pályázat benyújtása és megvalósítása.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester  

 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
K é r d é s : 
 
Rudolf Károlyné:  
Mennyi önerő szükséges ehhez a pályázathoz?  
 
Farkas Ernő polgármester: 
A pályázat benyújtásához önerő biztosítása nem szükséges. 
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H o z z á s z ó l á s o k : 
 
Farkas Ernő polgármester:  
Az önkormányzat tulajdonában lévő sportpályát szeretnénk ebből az összegből 
felújítani. Elsősorban az öltöző épületét, valamint a sportpálya utcafront felőli 
kerítését. Ezáltal a városkép is sokkal impozánsabb lenne.  
 
Nádasdi Frida: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
37/2009. (IV.21.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

Önkormányzati Minisztérium által meghirdetett „helyi önkormányzatok 
fenntartásában lévő sportlétesítmények felújítása” elnevezésű pályázat 

benyújtása és megvalósítása 
 
Az Önkormányzati Minisztérium által meghirdetett „helyi önkormányzatok 
fenntartásában lévő sportlétesítmények felújítása” elnevezésű pályázat benyújtásáról és 
megvalósításáról szóló határozat-tervezetet megtárgyalta, azt elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek.  
 
 
4. napirendi pont: „Helyi önkormányzatok fenntartásában lévő sportlétesítmények 

felújítása” elnevezésű pályázat elkészítésére, projekt-
menedzsment tevékenység ellátására tett ajánlat elfogadása.  
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
Az árajánlat és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Nádasdi Frida: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 



 5 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
38/2009. (IV.21.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

„helyi önkormányzatok fenntartásában lévő sportlétesítmények felújítása” 
elnevezésű pályázat elkészítésére, projektmenedzsment tevékenység ellátására 

tett ajánlat elfogadása 
 

A Pénzügyi Bizottság 
 
A Tiszamenti Települések Térségfejlesztési Társulása által a „helyi önkormányzatok 
fenntartásában lévő sportlétesítmények felújítása” elnevezésű pályázat elkészítésére, 
projektmenedzsment tevékenység ellátására tett ajánlat megtárgyalta, a határozat-
tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Nádasdi Frida elnök az ülést bezárta. 
 

k.m.f. 
 
 
     Nádasdi Frida       Veisz Andrea  
      a bizottság elnöke      jegyzőkönyvvezető 


